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Protokoll: Kårstyrelsemöte 5 
Verksamhetsåret 2023/24 

 

Datum: 2023-11-15 
Tid: 13.00  
Plats: Eva Wibergs rum, Studenternas Hus  
Kallade: Kårstyrelsen 23/24, kallelse@gota.gu.se 
Närvarande: Charlotta Pettersson*, Ella Olausson*, Erica Wik*, Siri Larsson*, Mikaela 
Keegan*, Lisa Nilsson Nadj*, Theodor Johansson*, Soltan Bayramov*, Tilde Ahlin* (från och 
med 14.00), Anneli Arohlén, Astrid Ehrman 
Röstlängd: 9 närvarande röstberättigade ledamöter.  
                                                                                                                                                                 *=Röstberättigade 

 

§ 1 Preliminärer 

  

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande  
Föredragande: Charlotta Pettersson 

  
Charlotta Pettersson öppnar mötet klockan 
13.05. 

Kårstyrelsen beslutar 
 
att anse mötet behörigen utlyst.  

  

§ 1.2 Förutsättningsrunda 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

  
Förutsättningsrunda genomförs.   
  

§ 1.3 Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare  
Föredragande: Charlotta Pettersson 

  
Förslag till beslut 
 

Kårstyrelsen beslutar 
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att välja Charlotta Pettersson till 
mötesordförande. 

att välja Anneli Arohlén till 
mötessekreterare.  

att välja Theodor Johansson till rösträknare 
tillika justerare av dagens protokoll. 

att välja Charlotta Pettersson till 
mötesordförande. 

att välja Anneli Arohlén till 
mötessekreterare. 

att välja Theodor Johansson till rösträknare 
tillika justerare av dagens protokoll. 

§ 1.4 Godkännande av föredragningslistan 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Förslag till beslut 

att godkänna föredragningslistan. 

Theodor Johansson yrkar 

att lägga till punkt 5.4 ”Klädbytardag”. 

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga till punkt 5.4 ”Klädbytardag”. 

att godkänna föredragningslistan med 
ändringar. 

§ 1.5 Adjungeringar 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Förslag till beslut 

att hålla ett öppet möte för alla Göta 
studentkårs medlemmar.  

Kårstyrelsen beslutar 

att hålla ett öppet möte för alla Göta 
studentkårs medlemmar. 

§ 1.6 Avsägelser 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Inga avsägelser har inkommit. 

Förslag till beslut 

att lämna punkten.  

Kårstyrelsen beslutar 

att lämna punkten. 

§ 1.7 Föregående mötesprotokoll 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Transaktion 09222115557504888464 Signerat AA, CP, TJ



Adress 
Götabergsgatan 17 
411 34 Göteborg 

Kontakt 
031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt 
gotastudentkar.se 
@gotastudentkar 

KÅRSTYRELSEMÖTE: PROTOKOLL | SIDA 3/18 

JUSTERING AV PROTOKOLL 

Förslag till beslut 

att lägga protokoll från kårstyrelsemöte 4 
23/24 till handlingarna.   

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga protokoll från kårstyrelsemöte 4 
23/24 till handlingarna.   

§ 1.8 Sluttid idag 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Förslag till beslut 

att sikta på 16.00. 

Kårstyrelsen beslutar 

att sikta på 16.00. 

§ 2 Rapporter 

§ 2.1 Rapport från presidiet* 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Ella har varit på bal. Presidiet utvärderar 
vänskapsrelation med Göteborgs Nation i 
Uppsala. Har varit en hel del arbete inför 
och efter fullmäktigemöte 2 samt en del 
förberedelser inför fullmäktigemöte 3. 
Presidiet ska till IKEA med personalen på 
fredag.  

Studentpolitiska rådet är igång och 
planerar kaffedagar på varje sektion med 
åsiktsinsamling.  

Mer baler är inplanerade! 

Klara Dryselius, vice ordförande för SFS har 
varit på besök i Studenternas hus. Mycket 
imponerad av Kårkällar’n.  

Förslag till beslut 

att lägga rapporten till handlingarna. 

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 
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§ 2.2 Rapport presidiebeslut 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Följande beslut har fattats sedan 
föregående kårstyrelsemöte 

> Att Ella Olausson samt en +1:a åker
på Göteborgs Nation i Uppsalas
höstbal för att representera Göta
studentkår och testa på en
eventuell vänskap.

Förslag till beslut 

att lägga rapporten till handlingarna. 

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 2.3 Omvärldsbevakning* 
Föredragande: Ella Olausson 

Sveriges regering har föreslagit en 
nedskärning i det centrala utbildnings- och 
forskningsinitiativet. Kommer även påverka 
Erasmus. Regeringen vill dock satsa på IT 
så det verkar som de kommer att få ökade 
medel.  

Det utvecklas ett förslag för en alkohol- 
och drogpolicy för hela Göteborgs 
universitet. 

Israel och Hamas konflikten har varit högst 
aktuell. Det har bland annat genomförts 
manifestationer på Göteborgs universitet 
och flera medier har hört av sig till oss. 
Chalmers har nu infört en policy mot 
manifestationer/demonstrationer och 
politiska budskap på hela campus. 

Förslag till beslut 

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 
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att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 3 Valärenden 

Inga valärenden föreligger. 

§ 4 Beslutsärenden 

§ 4.1 Fastställande av Per Capsulam-beslut: Stadgerevidering till fullmäktige 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Förslag till beslut 

att fastställa Per Capsulam-beslut: 
Stadgerevidering till fullmäktige. 

Kårstyrelsen beslutar 

att fastställa Per Capsulam-beslut: 
Stadgerevidering till fullmäktige. 

§ 5 Diskussionsärenden 

§ 5.1 Vägen framåt 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Vi är i skrivande stund en heltidare kort i 
kårstyrelsen och organisationen. Därför är det 
viktigt att vi nu diskuterar vilka åtgärder som 
bör vidtas och vilka förändringar som 
kommer ske. 

Först och främst kommer vice 
sektionsordförande bli tillförordnad 
ordförande för samhällsvetarsektionen. Detta 
innebär att de arbetsuppgifter som faller in 
under sektionsordförande 
samhällsvetarsektionens 
uppdragsbeskrivning överlåtes till vice 
ordförande. Detta är något som 
kårordförande och vice sektionsordförande 

Kårstyrelsen beslutar 

att notera diskussionen. 

ORDNINGSFRÅGA 
Charlotta Pettersson yrkar 

att ajournera mötet i 13 minuter. 

Kårstyrelsen beslutar 

att ajournera mötet i 13 minuter. 
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på samhällsvetarsektionen varit medvetna 
om i tidigt skede. Tanken är att vice 
sektionsordförande kommer likt på de andra 
sektionerna arbeta med de båda 
huvudområdena studiesocialt och 
utbildningsbevakning med stöd utifrån behov 
och förmåga från sektionsstyrelsen. 
Kårordförande kommer att se till att 
övergången i arbetsuppgifter går så smidigt 
som möjligt, dels i egenskap av sin 
nuvarande roll, dels i egenskap av att tidigare 
varit ordförande för samhällsvetarsektionen. 

Arbetet på samhällsvetenskapliga sektionen 
kommer därför att under en kortare period bli 
tyngre och därför är det viktigt att vi som 
kårstyrelse är behjälpliga när det behövs. 

Det kårgemensamma arbetet kommer 
påverkas i den utsträckning att det kommer 
vara färre som arbetar med vissa 
arbetsgrupper, projektgrupper och mål i den 
konkretiserade verksamhetsplanen. Vissa av 
dessa ansvarsområden kommer behöva 
fördelas inom kårstyrelsen. 

Det kommer troligtvis även hållas ett 
fyllnadsval om fullmäktige beslutar att detta 
ska genomföras. Fyllnadsvalet kommer att 
efterlysa en heltidare på den 
samhällsvetenskapliga sektionen. Vid 
diskussioner med organisationssamordnare 
samt vice sektionsordförande har man 
konstaterat att det troligtvis är lättare att 
hitta en vice sektionsordförande då det 
studiesociala ansvaret oftast är något som 
lockar studenter att engagera sig.  

Syftet med denna handling är att diskutera 
dels vem i kårstyrelsen som kan tänkas ta på 
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sig arbetsuppgifter kopplade till den numera 
vakanta posten, dels hur vi tillsammans bör 
arbeta för att skapa en hållbar miljö inom 
kårstyrelsen. 

> Hur bör vi i kårstyrelsen fördela
arbetsuppgifterna?

> Finns det några uppgifter du som
kårstyrelseledamot kan tänkas ta på
dig?

> Finns det några konkreta saker du
anser att kårstyrelsen behöver tänka
på?

> Hur bör det gemensamma arbetet
pågå i fortsättningen för att skapa en
så hållbar arbetssituation för samtliga
ledamöter som möjligt?

Theodor: Det är svårt att ta ställning till 
handlingen eftersom jag inte vet vilka 
arbetsuppgifter jag skulle kunna hjälpa till 
med exempelvis. Därför är det svårt att svara 
på frågorna som ställs. Styrelsen behöver få 
information kring vilka uppgifter det gäller så 
att vi kan ta ställning. 

Erica: Jag tänker på arbetsgrupperna, där kan 
det ju behövas uppbackning. Exempelvis 
skulle jag kunna hjälpa till med CSN-frukost. 

Siri: Ja arbetsgrupperna behövs det mer hjälp 
i. I GUS kan jag sätta mig som ordinarie tänker
jag, men annars så har jag ganska mycket
som behöver göras på Samsek.

Mikaela: Jag kan absolut hjälpa till, om det 
finns någon lista på arbetsuppgifter eller 
liknande så kan jag absolut tänka mig att ta 
på mig några av dessa.  
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Erica: Siri kan alltid höra av sig till mig eller 
någon av de andra ordförandena. Vi finns här 
för att erbjuda stöd och hjälp.  

Charlotta: I egenskap att ha varit ordförande 
på Samsek innan så kan jag säga att de 
flesta arbetsuppgifterna är direktkopplade till 
just Samsek, därför kanske det inte finns så 
jättemycket kårgemensamma uppgifter. 
Arbetsgrupperna håller jag dock med om, där 
behöver andra hoppa in. Det är exempelvis 
viktigt att det finns en representant från 
sektion i arbetsmiljöarbetsgruppen.  

Lisa: Jag kan tänka mig att ta 
arbetsmiljöarbetsgruppen om ingen annan 
från sektion vill! Vill också lägga till att alla vi 
sektionsordföranden är öppna för att hjälpa 
Siri och att vi ska se till att kommunicera 
mycket kring situationen. 

Theodor: Angående arbetsgrupper så sitter 
jag redan i alla arbetsgrupper som Benjamin 
satt i tror jag. Däremot så kanske vi behöver 
se över de grupperna Siri sitter i, det kanske är 
lite många så andra kan behöva gå in. 
Antingen under en begränsad period eller 
under resten av verksamhetsåret.  

Siri: Jag ska se över vilka arbetsgrupper jag 
sitter i och kolla vilka jag har tid för. Jag håller 
också på att strukturera upp arbetet med 
studentrepresentanter, då min 
utbildningsbevakningsansvarige i 
sektionsstyrelsen inte har fått så mycket 
överlämning. Så jag kan behöva hjälp av 
antingen Soltan eller någon av 
sektionsordföranden exempelvis.  
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Mikaela: Jag har två 
utbildningsbevakningsansvariga på min 
sektion som gör ett jättebra jobb, så min 
sektion kan hjälpa till med råd och stöd! 

Charlotta:  Förhoppningsvis har vi ett 
presidium på Samsek igen i februari! Andreé 
har erbjudit sig att genomföra en 
överlämning till vice sektionsordförande om 
det blir aktuellt, och jag kommer även själv att 
kunna hjälpa till om det behövs.  

Theodor: Angående den tredje frågan så 
tycker jag att det är jätteviktigt att vi är 
transparenta och kommunicerar tydligt när vi 
är tillgängliga för att hjälpa till lite extra 
mycket och att vi alla berättar både när det 
är för mycket och när vi har tid. Då blir det 
enklare för alla att hjälpas åt. Vi skulle kunna 
kommunicera det exempelvis i dagens 
uppdatering eller heltidarchatten på Slack.   

§ 5.2 Vart är vi på väg? 
Föredragande: Charlotta Pettersson 

Vi fortsätter med den strategiska punkten 
”vart är vi på väg”. I nuläget befinner vi oss i 
en större omställning inom kårstyrelsen vilket 
kommer påverka det dagliga arbetet. 

Utöver detta befinner vi oss i ett 
verksamhetsår där en ny 
verksamhetsstrategi ska skrivas. 
Men organisationsöversynen och 
verksamhetsplanen i åtanke, kommer temat 
för denna diskussion vara hur vi vill jobba mer 
strategiskt inom kåren samt 
organisationsutveckling. 

ORDNINGSFRÅGA 
Tilde Ahlin tillkommer mötet.  
Röstlängden justeras till 9 personer. 

Kårstyrelsen beslutar  

att notera diskussionen. 
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> Hur kan vi som kår arbeta mer
strategiskt i studentpolitiska
frågor/utbildningsbevakningsfrågor?

> Vilka punkter anser du bör tas upp i
den nya verksamhetsstrategin?

> Vilka delar av organisationen behöver
ha störst fokus på utveckling?

> Hur säkerställer vi ett hållbart
engagemang i kåren?

Siri: Ett problem som vi har när vi pratar 
studentpolitik och strategiskt arbete med 
dessa frågor är att arbetet inte når ut till våra 
medlemmar. Vi behöver fundera på hur vi ska 
nå ut. Exempelvis skulle vi kunna lägga upp 
det på sociala medier en gång i månaden 
men också hitta andra sätt att nå ut för de 
som inte använder sociala medier så mycket 
exempelvis.  

Mikaela: Kaffedagar är ett jättebra sätt att nå 
ut med studentpolitiska frågor! När vi väl är 
på plats ute bland studenterna och kan prata 
med dem så kommer det fram mycket 
åsikter från studenterna vilket är jättebra.  

Ella: Håller med båda som pratat tidigare. 
Vidare står det ju i vår konkretiserade 
verksamhetsplan att vi ska skapa en flik på 
hemsidan där vi lyfter åsikter från vårt 
åsiktsdokument samt aktuella 
studentpolitiska frågor. Men sen tänker jag 
vidare att hur många studenter hänger 
egentligen på vår hemsida? Vi kanske också 
skulle ha något bra sätt att kontakta oss så vi 
får in åsikter på ett enklare sätt, exempelvis 
ett formulär som samlar in åsikter.  

Charlotta: Något jag tänker på när det 
kommer till hur organisationen ska utvecklas 
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är våra styrdokument. Att göra ett 
översynsarbete så att alla våra dokument är 
uppdaterade, översatta och aktuella. Vidare 
tänker jag också att jag skulle vilja byta ut i 
alla fall ett av våra värdeord i värdegrunden.  
Jag skulle också vilja att vi framöver tog ännu 
mer hjälp av konsulter och liknande för att 
arbeta med vår arbetssituation och hållbart 
engagemang. Jag vill även att vi fortsätter 
fokusera på kunskapsöverföring i form av 
exempelvis sektionsstyrelseöverlämningar.  
Hur kan vi implementera de studentpolitiska 
åsikterna som vi ska ta ställning till? Vi 
behöver fundera på det.  
Jag skulle också vilja att vi fokuserade mer på 
att skapa rutiner för att stärka 
organisationen. 

Theodor: Jag tycker att vi som kår ska jobba 
strategiskt med studentpolitiska frågor 
genom att höras och synas mer fysiskt. 
Kaffedagar är bra men vi kanske även 
behöver göra andra saker. I dagsläget gör vi 
CSN-frukost, men vi skulle kunna göra mer på 
dagtid, både på Studenternas Hus och ute på 
fakulteterna. Våga prata om studentpolitiska 
frågor. Öppnar vi upp för den dialogen tror 
jag att vi kommer att få jättemycket tillbaka. 
Vidare vill jag att vi ska fokusera ännu mer på 
det hållbara engagemanget på alla nivåer i 
organisationen. Vi behöver bli bättre på att 
visa uppskattning för engagemanget både i 
det studiesociala- och utbildningsbevakande 
engagemanget. Det hade kunnat vara 
jättekul att arrangera något typ av tack för 
studentrepresentanter, och att fortsätta 
utveckla föreningstacket.  

Erica: Jag håller med mycket i det Theodor 
säger. Det är viktigt att vi visar upp oss, även 
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på de sektionerna vi inte är stationerade vid. 
Vi ska använda oss av våra tillgångar, 
exempelvis att vi är många människor! Det är 
en styrka. Målet för oss ska väl ändå vara att 
Göta studentkår är en naturlig del av 
studenternas liv på campus.  

Lisa: Jättebra det Theodor sa om 
föreningarna. Folk arbetar så himla hårt för 
sina engagemang på föreningsnivå, de 
behöver också få ta del av ett hållbart 
engagemang. Jag tycker även att vi ska ha 
ännu fler av organiserade kaffedagar, så att 
vi är väl förberedda och att så många som 
möjligt kan vara med. Införa rutiner kring hur 
vi genom dessa kaffedagar föra att 
uppmärksamma både studentpolitiska- och 
utbildningsbevakningsfrågor varje termin.  

Mikaela: Vi har väl sagt att vi ska genomföra 
föreningstack och kanske även bal? Jag 
tycker verkligen att det är jätteviktigt att vi 
faktiskt genomför det och visar uppskattning 
för våra engagerade föreningar och andra 
studenter. 

Siri: Ja jag tror också att det är jätteviktigt att 
visa uppskattning och både föreningstack 
och bal är jättebra och viktigt. Sen vill jag 
lägga till att det absolut är viktigt att vi vet 
långt innan om en kaffedag planeras in men 
vi måste också bli bättre på att göra reklam 
för studenter/medlemmar att vi ska 
genomföra en sådan dag. 

Erica: Jag funderar på våra pins som vi och 
styrelsen får. Finns det någon liknande som vi 
kan köpa in och ge ut till engagerade 
studenter för att visa uppskattning? 
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Ella: Ja men detta ska vi typ göra. Vi har 
beställt massor av pins som vi kan ge ut. Det 
kommer finnas guld till kårstyrelseledamöter 
och silver till exempelvis 
sektionsstyrelseledamöter.  

Erica: Ja men jag vill även kunna ge ut pins 
eller någon annan typ av 
uppskattningssymbol till fler än bara 
sektionsstyrelsen. Exempelvis till 
sektionsföreningarna som arbetar med 
utbildningsbevakning. Något materiellt som vi 
kan använda för att visa uppskattning. 

Theodor: Jag tycker att det är jätteviktigt att vi 
lägger fokus på allt sorts engagemang, allt 
engagemang bör uppskattas!  

§ 5.3 Studentpolitiska fokusfrågor 
Föredragande: Ella Olausson 

Nu har Studentpolitiska rådet (SPR) kommit i 
gång med sitt arbete och valt AI som första 
aktuella fokusfrågan eftersom det är något 
som har kommit på tal både inom GUS och 
inom kårstyrelsen. Dock hade det varit bra att 
få lite input om vilka andra aktuella 
studentpolitiska fokusfrågor som SPR kan ha 
under verksamhetsåret. Självklar kan det 
ändras över tid och omvärldsbevakning, men 
det kan vara bra att få en översikt om vad 
som är viktigt och/eller fattas i 
åsiktsdokumentet. 

> Finns det några aktuella
studentpolitiska områden ni tycker att
SPR ska driva?

> Finner ni att det är något som saknas i
vårt åsiktsdokument?

Kårstyrelsen beslutar  

att notera diskussionen. 
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> En liten sidofråga, har ni i sektion
någon sektionsledamot som har visat
intresse att sitta med i SPR?

Tilde: En fråga som har lyfts till kårstyrelsen 
har att göra med hållbarhet. Hur ens 
utbildning exempelvis kan leda till ett mer 
hållbart samhälle. Kan vara värdefullt att 
diskutera kring. 

Mikaela: Två saker, den första saken handlar 
om att panta mera har hört av sig om att 
ställa in kärl på vår fakultet. Vidare tänker jag 
på frågan kring AI som användes i enkäten 
på CSN-frukost. Jag skulle vilja att vi 
konkretiserade mer kring hur frågor kring hur 
AI relaterar till studentpolitik och kring vad vi 
faktiskt menar med AI. 

Erica: Ja men jag håller med. Vi behöver vara 
tydliga kring hur vi ställer frågan kring AI. Hur 
AI kopplas till disciplinärenden exempelvis.  

Theodor: Jag tycker att vårt åsiktsdokument 
ska utvecklas när det kommer till 
tvåspråkighet/inkludering. Vidare tycker jag 
att studentpolitiska rådet ska diskutera 
frågan kring hur studentrepresentanterna 
mår i sina uppdrag. Känner de att de blir 
bemötta på ett korrekt sätt? Känner de att de 
får komma till tals? Hur mår våra 
studentrepresentanter?   
När det kommer till AI-frågan så behöver vi ta 
ställning kring exempelvis om AI kan 
användas som ”övrigt hjälpmedel” när det 
kommer till examinationer men också driva 
frågan mot universitetet i hur de formulerar 
frågan kring hjälpmedel vid examinationer.  
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Siri: Jag tänker på den psykosociala 
arbetsmiljön. Hur mycket ska vi driva på 
universitetet när det kommer till att 
uppmärksamma och arbeta med 
psykosocial arbetsmiljö. Jag tror också att vi 
behöver bli tydligare kring vilken/vilka 
fokusfrågor vi arbetar med. Vi behöver bli 
bättre på att marknadsföra våra fokusfrågor 
och att vi önskar få in åsikter. 

Ella: Jag håller med Theo. Vidare så har inte AI 
frågan någon plats i vårt åsiktsdokument just 
nu. Framöver skulle vi också kunna göra mer 
specifika enkäter i framtiden med 

Mikaela: Det jag försöker säga är att AI frågan 
är viktig och att vi talar om att det är en 
fokusfråga. Men bara för att specificera så är 
det så himla mycket olika saker som är AI. 
Exempelvis Siri och Google Translate. Därför 
måste vi vara tydliga med vad vi menar när 
det kommer till AI, det är lite för generellt att 
bara säga AI så att säga. 

Theodor: Jag tycker också vi ska prata om 
CSN-frågan i Studentpolitiska rådet. 
Åtminstone tycker jag att vi ska driva att 
studenter ska kunna ta ett större lån för att 
öka den totala inkomsten varje månad. Jag 
tänker också att studentpolitiska rådet ska 
göra enkäter där de helt enkelt frågar 
studenter kring vilka frågor de tycker att vi ska 
driva. Förra året fick vi in många svar kring att 
studenter tycker att vi ska driva frågor om 
CSN och bostäder. 

Charlotta: När GU pratar om AI frågan så 
menar de användandet av OpenAI, och det 
är även OpenAI som SFS har som sin 
prioriterade fokusfråga. Det ska komma 
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direktiv från GU centralt om hur lärarna bör 
förhålla sig till det, exempelvis när det 
kommer till tentamensinstruktioner och hur 
OpenAI kan eller inte kan användas.  

§ 5.4 Klädbytardag 
Föredragande: Theodor Johanson 

Theodor har fått in en förfrågan kring om det 
finns ett intresse kring att Göta studentkår 
arrangerar en klädbytardag.  

Tanken är att någon gång under insparken 
på vårterminen öppnar upp Stora hallen så 
att studenter kan komma och lämna in 
kläder. Efter det så kan vi genomföra en 
klädbytardag som är öppen för alla 
studenter.  

Tilde: Vi brukar göra det här årligen på 
Humsek! Förra året körde vi dock att vi sålde 
kläder och skänkte pengarna till välgörenhet. 
Frågan är vad vi ska göra med kläderna som 
blir över? Vi behöver en plan.  

Erica: Jättekul! När man kommer och lämnar 
in kläder så brukar man få en lapp att man 
har lämnat in något, så att man sen kan få 
komma in först och byta kläder helt enkelt. 
Det kan också vara bra att sätta en gräns för 
hur många plagg varje person får ta. Sen i 
slutet, de kläder som blir över kan skänkas till 
exempelvis stadsmissionen eller någon 
annan typ av välgörenhet. 

Astrid: Vågen har gjort det här innan. De körde 
typ loppis och föreläsning. Det var många 
som kom och det verkade vara väldigt 

Kårstyrelsen beslutar  

att notera diskussionen. 
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uppskattat! Jag kan tänka mig att det finns 
föreningar som vill hjälpa till med detta. 

Charlotta: Jag tycker att detta låter som ett 
jättekul initiativ. Vi behöver också tänka på 
var vi ska förvara kläderna under tiden. Men vi 
kanske kan använda discot. 

Siri: Jag tycker att det är en jättebra idé! 
Samsek har en miljöförening som nog skulle 
vilja engagera sig. 

Ella: Kul idé! Det man brukar köra med är att 
exempelvis lämnar in tre plagg och får ta tre 
plagg. Man skulle kunna sätta ett max tak på 
hur mycket kläder man får lämna in per 
person. Vi behöver också lite direktiv kring 
skicket på kläderna, exempelvis att kläderna 
ska vara rena och hela. Blir det massa kläder 
över kan vi säkert kontakta en kvinnojour eller 
stadsmissionen exempelvis, så kan de säkert 
komma och hämta dem.  

Lisa: Vi kan också köra typ att man lämnar in 
kläderna dagen innan och så har vi själva 
eventet dagen efter, så behöver kläderna inte 
stå så länge. 

Mikaela: Tycker att det är en jättebra idé. 

Theodor: Jag tycker att vi startar en 
projektgrupp om detta. Peaches är 
supertaggade på att hjälpa till. Tillsätta 
projektgrupp på nästa ledningsråd? Någon 
annan kanske kan leda projektet.  

§ 6 Övriga Frågor 

Inga övriga frågor föreligger. 
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§ 7 Mötets avslutande 

§ 7.1 Mötesutvärdering 
Föredragande: Mötesordförande 

Mötesutvärdering sker. 

§ 7.2 Nästa möte 
Föredragande: Mötessekreterare 

Kårstyrelsemöte 6 är planerat till 30 
november 2023 klockan 13.00. 

§ 7.3 Mötets avslutande 
Föredragande: Mötesordförande 

Mötesordförande avslutar mötet klockan 
14.49.  

Justering av protokoll 

Charlotta Pettersson, 
Mötesordförande 

Anneli Arohlén, 
Mötessekreterare 

Theodor Johansson, 
Justerare 
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